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Nr OR-BR.0002.26.2016 

PROTOKOL Nr XXVII2016 
z dwudziestej szostej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 

odbytej w dniu 29 grudnia 2016 r. w godzinach 12,00-14,50 
w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy 

Uchwaly podj~te na sesji: 

1. Uchwala Nr 170IXXVII2016 w sprawie zmian uchwaly budzetowej Gminy i Miasta 
Kozieglowy na 2016 rok Nr 1 03IXV 12015 z dnia 29 grudnia 2015 roku. 

2. Uchwala Nr 171IXXVII2016 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

3. Uchwala Nr 172IXXVI/2016 w sprawie ustalenia wydatk6w, kt6re nie wygasajlt 
z uplywem roku budzetowego. 

4. Uchwala Nr 173IXXVI/2016 sprawie przYJ«cla Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwi<jZywania Problem6w Alkoholowych na 2017 rok 

5. Uchwala Nr 174IXXVI/2016 w sprawie przyj«cia Gminnego Programu Przeciwdzialania 
Narkomanii na 2017 rok. 

6. Uchwala Nr 1751XXVI/2016 w sprawie przyj«cia "Programu Ochrony Srodowiska dla 
Gminy i Miasta Kozieglowy na lata 2016-2019 z perspektywlt do roku 2023. 

7. Uchwala Nr 176IXXVII2016 Uchwalenie budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy na 2017 
rok: 

8. Uchwala Nr 177IXXV1/2016 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

9. Uchwala Nr 178IXXVII2016 Uchwalenie planu pracy Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
na 2017 rok. 

10. Uchwala Nr 179IXXVII2016 Zatwierdzenie plan6w pracy Komisji Rady Gminy i Miasta 
Kozieglowy na 20 I 7 rok. 

11. Uchwala Nr 180/XXVII2016 w sprawie upowazmema Burmistrza Gminy Miasta 
Kozieglowy do ustaJania oplat za korzystanie z szalet6w. 

Uchwaly stanowilt zaJltczniki nr I - II do protokolu. 

Radnych obecnych na Sesji : 15 
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Obradom sesji przewodniczyla Przewodniczltca Rady Gminy 
Pani Joanna Kolodziejczyk. 

Miasta Kozieglowy 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 
Komendant Powiatowy Policji w Myszkowie Pan Jacek Kurdybelski 
Komendant Komisariatu Policji w Kozieglowach Pan Krzysztof Macherzynski 

byly Komendant Komisariatu Policji w Kozieglowach Pan Zbigniew Berski 
Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Sl.,:czka 

Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 
Sekretarz GiM Pan Krzysztof B¥ 
Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 
Dyrektor G-M Osrodka Pomocy Spolecznej Pani Agnieszka Klys 

Dyrektor M-G Osrodka Promocji Kultury Pani Renata GarJeja 
Dyrektor Zespolu Uslug Komunalnych Pan Zbigniew Polak 
Radca prawny Urz.,:du Gminy i Miasta Pani Aneta Sosn6wka 
Kierownicy referat6w Urz.,:du GiM Kozieglowy 
Przewodniczltcy Samorzltdu Mieszkailc6w Koziegl6w i Rosochacza oraz sohysi 

Porzadek obrad Sesji podany w zawiadomieniu 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. Przyj.,:cie protokolu z poprzedniej sesji. 

3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
4. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2016 r. 
5. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
6. Podj.,:cie uchwaly w sprawie ustalenia wydatk6w, kt6re nie wygasajlt z uplywem roku 

budzetowego. 
7. Podj.,:cie uchwaly w sprawie przyj.,:cia Gminnego Programu 

i Rozwi'l;lywania Problem6w Alkoholowych na 2017 rok. 
Profilaktyki 

8. Podj.,:cie uchwaly w sprawie 
Narkomanii na 2017 rok. 

przyj.,:cia Gminnego Programu Przeciwdzialania 

9. Podj~cie uchwaly w sprawie przyj.,:cia "Programu Ochrony Srodowiska dla Gminy 
i Miasta Kozieglowy na lata 2016-2019 z perspektywlt do roku 2023. 

10. Uchwalenie budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy na 2017 rok : 
1) prezentacja projektu budzetu przez Burrnistrza Gminy i Miasta, 
2) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
3) odczytanie opinii Komisji stalych , w tym Komisji wlasciwej do spraw budzetu 

4) dyskusja, 
5) odczytanie projektu uchwaly budzetowej i jej przeglosowanie. 

11. Podj~cie uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

12. Uchwalenie planu pracy Rady Gminy i Miasta Kozieglowy na 2017 rok. 
13. Zatwierdzenie plan6w pracy Komisji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy na 2017 rok. 
14. Sprawozdanie Burrnistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi.,:dzysesyjnym. 

) 



3 

15. Informacja Przewodniczltcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 
w okresie mi«dzysesyjnym. 

16. Interpelacje i zapytania radnych. 
17. Wolne wnioski . 
18. Zakonczenie obrad 26 Sesji. 
Porzltdek obrad sesji stanowi zalltcznik nr 12 do protokolu. 

Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodniczltca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy Pani Joarma Kolodziejczyk 
dokonala otwarcia sesji , powitala przybylych na sesj« radnych, zaproszonych gosci , 
przedstawicieli Policji w osobach: Pan Jacek Kurdybelski - Komendant Powiatowy, 
Pan Krzysztof Macherzynski - Komendant Komisariatu w Kozieglowach, Pan Zbigniew 
Berski, kt6ry pelnil funkcj« Komendanta Komisariatu w Kozieglowach oraz wszystkich 
zebranych. 
Przewodniczltca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk stwierdzila, ze sesjajest prawomocna. 
Zgodnie z listlt obecnosci w sesji uczestniczylo 15 radnych . 
Listy obecnosci radnych i soltys6w i stanowiltzalltczniki nr 13,14 do protokolu. 

Nim rozpocz~ly silt obrady sesji Pani Przewodniczltca podzi«kowala gosclOm -
funkcjonariuszom Policji za przyj~cie zaproszenia i przybycie na dzisiejszlt sesj~ Rady 
Gminy i Miasta. 
Przewodniczltca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze w zwi¥ku ustltPieniem 
Pana Zbigniewa Berskiego z funkcji Komendanta Komisariatu Policji w Kozieglowach 
w dniu dzisiejszym samorzltd Gminy i Miasta Kozieglowy pragnie zlozyc podzi~kowanie 

za dotychczasowlt wsp6lprac~ . 

W imieniu samorzltdu Gminy i Miasta Kozieglowy Przewodniczltca Rady zlozyla Panu 
Zbigniewowi Berskiemu serdeczne podzi«kowania za lata zyczliwej wsp61pracy 
nacechowanej otwartoscilt na problemy naszej lokalnej spolecznosci. Pan Zbigniew Berski 
pelniltc swojlt funkcj~ zawsze wykazywal zrozumienie i ch~c wsp6ldzialania, co bylo wieiklt 
pomoclt w sprawowaniu naszych odpowiedzialnych zadan. Dzi«ki bardzo dobrej wsp6lpracy 
przez minione lata udalo si~ wsp6lnie zrealizowac wiele zadan, kt6re nie tylko wplyn~ly na 
popraw~ bezpieczenstwa mieszkanc6w Gminy i Miasta Kozieglowy , ale r6wniez poprawily 
warunki pracy funkcjonariuszy w Komisariacie Policji w Kozieglowach. 

Burmistrz Pan Jacek Sl~czka, w imieniu soltys6w oraz mieszkanc6w podzi~kowal Panu 
Zbigniewowi Berskiemu za lata dobrej wsp61pracy i wr~czyl pamilttkowlt tabliczk~ 

z podzi~kowaniami . Dodal, ze Zesp61, kt6rym kierowal Pan Zbigniew Berski byl dobrze 
przygotowany do wypelniania swoich zadan przez 24 godziny na dob~ w sluzbie naszym 
mieszkancom. 

Pan Zbigniew Berski poinformowal, ze w Kozieglowach pracowal prawie 9 lat , a po 30 
latach pracy postanowil odejsc na emerytuf(,. Podzi«kowal za lata dobrej wsp61pracy i za to ze 
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zawsze m6g1 liczyc na przychylnosc samorz'ldu Gminy i Miasta Kozieglowy, dzil;ki tej 
wsp61pracy z udalo sil; wyremontowac komisariat w Kozieglowach. 

Pani Przewodnicz'lca Rady wraz z Panem Burmistrzem zloZyli serdeczne podzil;kowania za 
wsp61pracl; i zyczenia spokojnych dni na emeryturze, dobrego zdrowia oraz wszelkiej 
pomyslnosci. 

Burmistrz Pan Jacek Sll;czka przedstawil nowo powolanego Komendanta Powiatowego 
Policji w Myszkowie Pana Jacka Kurdybelskiego i Komendanta Komisariatu Policji 
w Kozieglowach Pana Krzysztofa Macherzyilskiego. Poinformowal, ze od lat myszkowski 
gamizon Policji zalicza sil; do najlepszych w wojew6dztwie sl'lskim. Wyrazil nadziejl; , ze te 
wskainiki bl;d'l kontynuowane, a stan bezpieczenstwa publicznego zachowany na dobrym 
poziomie. Liczymy na to, ze stan bezpieczenstwa na terenie Gminy Kozieglowy bl;dzie ulegal 
poprawie. Wyrazil nadziejl;, ze kontynuowane bl;d'l dotychczasowe zwyczaje dotycz'lce 
udzialu funkcj onariuszy Policji w Komisji Bezpieczenstwa, na spotkania z soltysami, 
z kierownikami jednostek samorz'ldowych i w szkolach , by ksztaltowane byly prawidlowe 
wzorce. Wyrazil nadziejl;, ze wsp6lnie bl;d'l podejmowane starania w zakresie poprawy 
bezpieczenstwa na drodze DK-I, ale r6wniez i na pozostalych drogach wojew6dzkich, 
powiatowych i gminnych. Zyczyl wielu sukces6w na kanwie bezpieczenstwa publicznego. 

Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk korzystaj'lc z obecnosci Komendanta 
Powiatowego Policji Pan a Jacka Kurdybelskiego oraz Komendanta Komisariatu Policji 
w Kozieglowach Pana Krzysztofa Macherzynskiego , zlozyla gratulacje z racji objl;cia 
nowych funkcji . Zyczyla sukces6w zawodowych w nowej - niezwykle odpowiedzialnej 
roli. Wyrazila nadziejl;, ze praca zaowocuje pasmem sukces6w i bl;dzie Zr6dlem wielkiej 
satysfakcji. 
Komendant Powiatowy Pan Jacek Kurdybelski podzil;kowal za gratulacje i zyczenia. 
PodkreSlil, ze zalezy mu, by osi~ane wskainiki przekladaly sil; na poczucie bezpieczenstwa 
mieszkailc6w. Wraz z Komendantem Komisariatu w Kozieglowach bl;d'l reali zowali swoje 
zadaniajak najlepiej. Prosil 0 Zyczliwosc i kredyt zaufania. 

Przewodniczllcca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk oglosila 10 minutow'l przerwl;. 

Po przerwie Pani Przewodnicz'lca Rady zaproponowala rozszerzenie porz'ldku obrad sesji 
o dwa punkty : 

1) 0 podjl;cie uchwaly w sprawie upowaznienia Burmistrza do ustalania oplat za 
korzystanie z szalet6w 

2) 0 podjl;cie oswiadczenia zawieraj'lcego stanowisko w sprawie modemizacji drogi 789. 
Zaproponowala rozpatrzenie projektu uchwaly i stanowiska jako punkty 14 i 15 porz'ldku 
obrad i przesunil;cie pozostalych. 
Radni nie zglaszali uwag do przedstawionej propozycji zmiany porz'ldku obrad. 
Porz'ldek obrad wraz z zaproponowan<t zmian'l zostal przyjl;ty 14 glosami "za" jednoglosnie . 
W czasie glosowania w pkt 1,2,3 na sali sesyjnej obecnych bylo 14 radnych ( nieobecny 
w czasie glosowail- Radny Pan Marian Szmukier) 
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Uchwalony porzadek obrad Sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. Przyj«cie protokolu z poprzedniej sesji. 
3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
4. Podj«cie uchwaly w sprawie zmian w bud:i:ecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2016 r. 
5. Podj«cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
6. Podj«cie uchwaly w sprawie ustalenia wydatk6w, kt6re nie wygasaj't z uplywem 

roku bud:i:etowego. 
7. Podj«cie uchwaly w sprawie przyj«cia Gminnego Prograrnu Profilaktyki 

i Rozwi<tZywania Problem6w Alkoholowych na 2017 rok 
8. Podj«cie uchwaly w sprawie przyj«cia Gminnego Programu Przeciwdzialania 

Narkomanii na 2017 rok. 
9. Podj«cie uchwaly w sprawie przyj«cia "Programu Ochrony Srodowiska dla Gminy 

i Miasta Kozieglowy na lata 2016-2019 z perspektyw't do roku 2023. 
10. Uchwalenie bud:i:etu Gminy i Miasta Kozieglowy na 2017 rok : 

1) prezentacja projektu bud:i:etu przez Burmistrza Gminy i Miasta, 
2) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
3) odczytanie opinii Komisji stalych , w tym Komisji wlasciwej do spraw bud:i:etu 
4) dyskusja, 
5) odczytanie projektu uchwaly bud:i:etowej i jej przeglosowanie. 

11. Podj«cie uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
12. Uchwalenie planu pracy Rady Gminy i Miasta Kozieglowy na 2017 rok. 
13. Zatwierdzenie planow pracy Komisji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy na 2017 rok. 
14. Podj«cie uchwaly w sprawie upowawienia Burmistrza Gminy i Miasta Kozieglowy do 

ustalania oplat za korzystanie z szalet6w. 
15. Podj«cie oswiadczenia zawieraj'tcego stanowisko w sprawie modemizacji drogi 

wojew6dzkiej 789 od w«zla autostradowego w Woznikach przez Gniazd6w, 
Kozieglowy do Lgoty Nadwarcie. 

16. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi«dzysesyjnym. 
17. Informacja Przewodnicz'tcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mi«dzysesyjnym. 
18. Interpelacje i zapytania radnych. 
19. Wolne wnioski. 
20. Zakonczenie obrad 26 Sesji. 

Ad. pkt 2 

Przewodnicz'tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala,:i:e protok61 
z poprzedniej Sesji wywieszony byl w Urz«dzie Gminy i Miasta , ka:i:dy z radnych mial 
mo:i:liwosc zapoznania si« z nim. Radni nie zglaszali uwag do protokolu z dwudziestej pi'ttej 
sesji, kt6ra odbyla si« w dniu 24 listopada 2016 r. 
Protok61 z poprzedniej Sesji przY.i«ty zostal przyj«ty 14 glosami "za" (jednoglosnie). 
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Ad. pkt 3 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisjle Uchwal Wniosk6w 
w skladzie: 1. Pani Monika Skrobarczyk 

2. Pani Grazyna Sitek 
3. Pani Jadwiga Baliilska. 

Ad.pkt4 

Pani Jadwiga Baliilska przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie 
Gminy i Miasta Kozieglowy na rok 2016 (zali:\,cznik ill IS do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 170IXXVII2016 w sprawie zmian uchwaly budzetowej Gminy i Miasta 
Kozieglowy na 2016 rok Nr 103/xV/2015 z dnia 29 grudnia 2015 roku zostala przyjleta IS 

glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 5 

Pani Jadwiga Baliilska przedstawila projekt uchwaly w sprawie 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej (zali:\,cznik ill 16 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

zmlan 

Uchwala Nr 171IXXVI/2016 w sprawie zmian W Wieloletniej Prognozie Finansowej zostala 

przyjleta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 6 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawie ustalenia 
wydatk6w, kt6re nie wygasaji:\, z uplywem roku budzetowego 2016 ( zali:\,cznik nr 17 do 
protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 172IXXVI/2016 w sprawie ustalenia wydatk6w, kt6re nie wygasaji:\, z uplywem 

roku budzetowego 2016 zostala przyjleta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad.pkt7 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawie przyJlecla 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi'l,Zywania Problem6w Alkoholowych na 2017 rok 
( zali:\,cznik nr 18 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 
Uchwala Nr 173IXXVII2016 w sprawie przYJlecla Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwi'l,Zywania Problem6w Alkoholowych na 2017 rok zostala przyjleta 15 glosami "za" 

(jednoglosnie) . 
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Ad.pkt8 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawie przyje;cia 

Gminnego Programu Przeciwdzialania Narkomanii na 2017 rok ( zahtcznik nr 19 do 

protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 174IXXVV2016 w sprawie przyje;cia Gminnego Prograrnu Przeciwdzialania 

Narkomanii na 2017 rok zostala przyje;ta 15 glosami "za" (jednoglosnie) . 

Ad. pkt 9 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawie przyje;cia 

Programu Ochrony Srodowiska dla Gminy i Miasta Kozieglowy na lata 2016 - 2019 z 

perspektywllc do roku 2023 (zalllccznik nr 20 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 17SIXXVII2016 w sprawie przYJe;CIa Prograrnu Ochrony Srodowiska dla 

Gminy i Miasta Kozieglowy na lata 2016 - 2019 z perspektywllc do roku 2023 zostala 

przyje;ta 15 glosarni "za" (jednoglosnie) . 

Ad. pkt 10 

Przewodniczllcca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinfonnowala, ze kolejnym 

punktem porzllcdku obrad jest podj~cie uchwaly w sprawie uchwalenia budzetu Gminy 

i Miasta Kozieglowy na 2017 rok. Uchwalenie budzetu be;dzie przebiegalo w naste;pujllccej 

kolejnosci: 
I) prezentacja projektu budzetu przez Bunnistrza Gminy i Miasta, 

2) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

3) odczytanie opinii Komisji stalych , w tym Komisji wlasciwej do spraw budzetu, 

4) dyskusja, 

5) odczytanie projektu uchwaly budzetowej i jej przeglosowanie. 

Naste;pnie udzielila glosu Panu Bunnistrzowi GiM, celem zaprezentowanie projektu budZetu 

na 2016 rok. 

ad. 1) 

Bunnistrz GiM Pan Jacek SIe;czka przedstawil projekt budzetu na 2017 rok ( projekt 

budzetu stanowi zalllccznik nr 21 do protokolu). Na wste;pie poinfonnowal, ze zgodnie 

z ustawllc 0 finansach publicznych zarzllcdzeniem nr 94/2016 z dnia 14 listopada br. projekt 

budzetu zostal przekazany Radzie Gminy i Miasta Kozieglowy oraz Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej. Dzis zaprezentuje projekt budzetu Radzie i wszystkim zebranym. Projekt ten 

umozliwia finansowanie kolejnego roku budzetowego zar6wno przez Urzllcd Gminy i Miasta 

Kozieglowy jak i przez jednostki podlegle. Jak co roku, zwr6cil uwage; na kilka element6w 

majllccych wplyw na ostateczny ksztalt budzetu, kt6re stanowillc podstawe; konstrukcji budzetu 

na 2017 rok, majllccych wplyw na ostateczny ksztalt bezpiecznego i zr6wnowazonego 
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budietu. 0 wydatkach zaplanowanych w budiecie decydujll dochody, kt6re przyjleto na 
podstawie wskamik6w i planowanych dochod6w ze srodk6w zewnletrznych. Przy 
projektowaniu budietu posilkowano sile realizacjll budietu w roku biezllCYm. Dochody 
zaplanowano w kwocie 57.743.676 zl, a wydatki w kwocie 58.388.346 zl . Wynikajllcy 
deficyt w kwocie 644.670 zl zostanie pokryty kredytem bankowym lub nadwyZkll z roku 
bieillcego. Mamy moiliwosc realizacji rozslldnego i odpowiedzialnego budietu, dajllcego 
moiliwosc finansowania zadan, kt6re czekajll do realizacji w programach w perspektywie lat 
- do2020 roku , zabezpieczajllc udzial wlasny w kolejnych projektach, kt6re chcemy 
realizowac . Tegoroczny budiet uchwalono na poziomie 44 mIn dochod6w, a dochody bledll 
wileksze 0 prawie 10 mIn zl. Ma nadziejle, ie w 2017 roku zar6wno duie inwestycje jak 
i niewielkie potrzeby w poszczeg61nych miejscowosciach bledllZaspokojone. Projekt budietu 
powstal po wnikliwej analizie potrzeb i moiliwosci strony dochodowej. Jest budietem 
bezpiecznym , stabilnym, rozslldnym i odpowiedzialnym z perspektywll na lata przyszle. 
Liczymy na wprowadzenie dochod6w z projekt6w i program6w. 

Po wnikliwej analizie sytuacji finansowej i potrzeb, uwzglledniajllc perspektywle z nowymi 
moiliwosciami finansowania projekt6w oraz realizacji zadail wlasnych gmmy, 
z uwzgllednieniem wniosk6w zaplanowano dochody i wydatki: 
- dochody 57.743.676 zl w tym: 

• biei'lce w wysokosci 50.003.647,99 zl 

• majlltkowe w wysokosci 7.740.028,01 
- wydatki w kwocie 58.388,346 zl , w tym: 

• wydatki bieillce w kwocie 46.437.476,44 zl , w tym : 
1) wydatki bieZllcejednostek budietowych 28.577.507,94 zl 
2) dotacje na zadania bieZllce 3.299.000,00 zl 
3) swiadczenia na rzecz os6b fizycznych 14.041.611,00 zl 
4) wydatki na programy 19.357,50 zl 
5) obsluga dlugu 500.000 zl 

• wydatki majlltkowe zaplanowano w wysokosci 11.950.869,56 zl ( inwestycje i zakupy 
inwestycyjne , wydatki na programy). 

Nastlepnie Burmistrz Pan Jacek Sl~czka przedstawil kwoty dochod6w i wydatk6w 
planowanych do realizacji w poszczeg61nych dzialach budietu (jak w za1llcznikach nr 1 i 2 
do projektu budietu). 
Podkreslil, ze budiet jest konsekwentny, zr6wnowaiony i odpowiedzialny, zapewnia 
stabilizacjle GiM w 2017 roku i w perspektywie lat przyszlych. Zapewnia realizacjle zadan 
wlasnych gminy wykonywanych przez Urzlld GiM oraz wszystkie podlegle jednostki 
organizacyjne. Przy dobrej wsp6lpracy realizowany b~dzie plan rozwoju GiM w wielu 
obszarach , by wyniki byly coraz lepsze i coraz wi~cej zadail wykonanych . Zadania Gminy 
to nie tylko zadania komunalne i inwestycyjne , bo zadania wlasne obejmujll ponad 
dwadzieScia siedem obszar6w, kt6re naleiy realizowac i uwzgllednic potrzeby wszystkich 
miejscowosci naleillcych do Gminy i Miasta Kozieglowy. 
Konczllc prezentacj~ budietu na 2017 rok Burmistrz Pan Jacek Sl~czka podkreslil, ie budiet 
nie jest budietem zamkni~tym . W miarle pojawienia sile moiliwosci pozyskania lub wolnych 
srodk6w, budiet bledzie modyfikowany zgodnie z oczekiwaniami. Podzilekowal Pani 
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Przewodnicz'l.cej Rady, radnym oraz sohysom za cenne uwagi i wnioski. Podzic::kowal Pani 
Skarbnik i calemu zespolowi przygotowuj'l.cemu projekt budzetu za ogrom pracy zwi!\Zany 
z przygotowaniem projektu budzetu, kierownikom jednostek organizacyjnych i pracownikom 

za prace nad projektem budzetu i wnosil 0 przyjc::cie budzetu w zaproponowanej formie. 
Zapewnil, ze wraz z pracownikami dolozy wszelkich starail. dla dobra wsp61noty jak'l. jest 
Gmina i Miasto Kozieglowy. 

ad 2) 

WiceprzewodnicZ'l.cy Rady Pan Damian Cesarz przedstawil pozytywn'l. opinic< Regionalnej 
Izby Obrachunkowej 0 przedlozonym przez Burmistrza Gminy i Miasta Kozieglowy 
projekcie uchwaly budzetowej na 2017 rok wraz z uzasadnieniem i materialami 
informacyjnymi (zal'l.cznik nr 22 do protokolu). 

ad 3) 
Przewodnicz'l.cy Komisji Gospodarki i Polityki Finansowej Pan Marian Szmukier przedstawil 

opinic:: Komisji stalych Rady GiM Kozieglowy dotycz'l.C'l. projektu budzetu GiM Kozieglowy 
na 2016 rok (opinia stanowi za1'l.cznik nr 23 do protokolu). 

ad 4) 
Przewodnicz'l.ca Rady otworzyla dyskusjc< nad projektem budzetu . Radni nie zabierali glosu 
w dyskusji. 

Przewodnicz'l.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk wyrazila nadziejc<, ze podobnie jak do tej 
pory w roku przyszlym bc::dzie mozliwosc pozyskania srodk6w finansowych zar6wno 

ze srodk6w krajowych jak i europejskich . Uchwalaj'l.c budzet na rok biez'l.cy patrzylismy 
z pesymizmem, bo nie bylo pewnosci czy bc::dzie mozliwose uzyskania srodk6w 
pomocowych. Okazalo sic< jednakze, ze nie byl to najgorszy rok . Udalo sic:: zrealizowae 
wszystkie zamierzone zadania. Mamy bardzo dobrych pracownik6w zajmuj'l.cych sic< 
pozyskiwaniem srodk6w , wi,<c z pewnosci'l. w dalszym, ci~u b,<d'l. skutecznie wnioskowae 

o fundusze. 

Przewodnicz'l.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk podzic::kowala Panu Burmistrzowi i Pani 
Skarbnik za dokonania w mijaj'l.cym roku, za ogrom pracy zwi!\Zany z przygotowaniem 
i realizacj'l. budzetu. Podzic::kowala wszystkim pracownikom Urzc::du Gminy i Miasta , 
kierownikom i pracownikom jednostek organizacyjnych , Pani Skarbnik Jadwidze Matyja 

i calemu Referatowi Ksi«gowosci, Pani Edycie Wrzosowskiej wraz z pracownikami i Pani 
Katarzynie Zychowicz . Podzic::kowala Pani Agnieszce Klys i pracownikom Osrodka Pomocy 
Spolecznej za duze zaangazowanie - odk'l.d Pani Agnieszka Klys obj,<la stanowisko 

Dyrektora, Osrodek Pomocy Spolecznej dziala 0 wiele lepiej , nie rna skarg na dzialalnose, 
choe pracy jest 0 wiele wi,<cej. Podzi,<kowala Dyrektorowi Zespolu Uslug Komunalnych 
i pracownikom za dbalose i ogrom wykonywanej pracy. Podzic::kowala wszystkim 
pracownikom, kt6rzy wykonuj'l. zadania biez'l.ce Gminy. Wyrazila nadziejc:: , ze w przyszlym 
roku uda sic:: pozyskae srodki zewn«trzne do kanalizacji i do innych zaplanowanych do 
realizacji zadail.. 

j 
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AdS) 
Pani Grazyna Sitek przedstawila projekt uchwaly budzetowej na 2017 rok ( zal'lccznik nr 24). 
Radni nie wnosili uwag do projektu budzetu. 

10 

Uchwala Nr 176IXXVII2016 w sprawie uchwalenia uchwaly budzetowej na 2017 rok 
zostala podj~ta IS glosami "za" (jednoglosnie) jednoglosnie. 

Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk pogratulowala Panu Burmistrzowi 
jednoglosnego przyj~cia budzetu i zyczyla, by realizacja tego budzetu byla jasna i przejrzysta. 

Ad. pk! 11 

Pani Jadwiga Balinska przedstawila projekt uchwaly w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej ( zal~cznik nr 25 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 1771XXVI/2016 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej zostala przyj~ta 
15 glosami "za" (jednoglosnie) . 

Wiceprzewodnicz~cy Rady Gminy i Miasta Pan Zenon Jarecki przedstawil pozytywn~ opini~ 
Regionalnej Izby Obrachunkowej 0 przedlozonym przez Burmistrza Gminy i Miasta 
Kozieglowy projekcie uchwaly w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017 -
2013 ( zal'lccznik nr 27 do protokolu). 

Ad. pk! 12 

Pani Jadwiga Balinska przedstawila projekt uchwaly w sprawie uchwalenia planu 
pracy Rady Gminy i Miasta Kozieglowy (zal'lccznik nr 23 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 178IXXVII2016 w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Miasta 
Kozieglowy zostala przyj~ta 15 glosami "za" (jednoglosnie) . 

Ad. pk! 13 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawie zatwierdzenia 
planow pracy Komisji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy ( zal'lccznik nr 28 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 179IXXVII2016 w sprawie zatwierdzenia plan ow pracy Komisji Rady Gminy 
i Miasta Kozieglowy zostala przyj~ta 15 glosami "za" (jednoglosnie) . 
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Ad. pkt 14 

Pani Jadwiga Balinska przedstawila projekt uchwaly w sprawie upowaZnienia 
Burmistrza do ustalania oplat za korzystanie z szalet6w ( zahtcznik ill 29 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 180IXXVI/2016 w sprawie upowaznienia Burmistrza do ustalania oplat za 
korzystanie z szalet6w zostala przyj~ta 14 glosami "za" (jednoglosnie) . 

Ad. pkt 15 

Pani Jadwiga Balinska przedstawila projekt oswiadczenia Rady Gminy i Miasta 
Kozieglowy zawieraj'tce stanowisko w sprawie modernizacji drogi wojew6dzkiej 789 
od w~zla autostradowego w Womikach przez Gniazd6w, Kozieglowy do Lgoty Nadwarcie. 
Oswiadczenie zostalo podj~te 15 glosami "za" (jednoglosnie). 
Oswiadczenie stanowi zal'tcznik ill 30 do protokolu. 

Ad. pkt 16 

Burmistrz Pan Jacek Slc;czka, w imieniu pracownik6w Urzc;du i jednostek podleglych 
podzic;kowal Radzie Gminy i Miasta za przyjc;cie budzetu na 2017 rok. Zapewnil, ze 
dolozymy szczeg61nej starannosci w realizacjc; zamierzen budzetu. 
Nawi'tZal do stanowiska Rady GiM Kozieglowy podjc;tego w dniu dzisiejszym, a dotycz'tcego 
remontu drogi 789. W ci<tgu kilku tygodni byly prowadzone rozmowy i konsultacje 
z mieszkancami , kt6rzy oczekuj't, by remont drogi wedlug starego sladu doszedl do skutku. 
Nie rna jeszcze rozstrzygnic;cia S'tdu Administracyjnego w Gliwicach, a brak decyzji 
srodowiskowej blokuje aplikacjc; srodk6w unijnych. Wyrazil nadziej« , ze grupa inicjatywna 
przeciw budowie drogi wycofa skarg« z Gliwic, tym bardziej ze Samorz'tdowe Kolegium 
Odwolawcze nasz't decyzj« utrzymalo w mocy. Modernizacja drogi 789 poprawi 
bezpieczenstwo zar6wno kieruj'tcych pojazdami jak i pieszych w kilku miejscowosciach - od 
Gniazdowa az po Lgotc; Nadwarcie i kilka tysi«cy mieszkanc6w oczekuje remontu . 
W ostatnim czasie odbyly siC; r6wniez spotkania w miejscowosciach : Kozieglowy, 
Gniazd6w, Koziegl6wki i Milosc, na kt6rych prezentowano warianty obwodnicy. Nalezy ten 
temat domkn'tc w takim ksztalcie, by jak najmniej mieszkailc6w bylo niezadowolonych 
i wypracowac kompromis. 
Ponadto informacja Burmistrza obejmowala: 
- przygotowania w zakresie dostosowania oswiaty gminnej do reformy w oswiacie , przed 
samorz'tdem jest duze wyzwanie zwi'tZane z organizacj't pracy szk61; 
- pomoc potrzebuj'tcym - Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Klys zawsze szybko reaguje na 
potrzeby mieszkailc6w. Prosil, by na biez'tco zglaszac osoby potrzebuj'tce pomocy , 
zwlaszcza w okresie zimowym, by zaden mieszkaniec nie pozostawal bez pomocy, 
zwlaszcza osoby samotne. W ostatnim czasie na terenie Gminy mial miejsce pozar. 
Wlasciciel budynku , pomimo starail lekarzy zmarl w dniu dzisiejszym. Podzi«kowal 
Radnemu i Soltysowi za solidarne podjecie si« pomocy dla rodziny. Za posrednictwem 
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Osrodka Pomocy Spoiecznej rodzinie zostala udzielona pomoc i w dalszym ci!lliu rodzina 

b«dzie obj«ta dalsz<t opiek<t i pomoc<\; 
- w 2017 roku b«d<t wdrai:ane kolejne projekty , od polowy lutego rozpocznil Sl« prace 
zwiljZane z realizacj<t dui:ego projektu - 500 solar6w; 

- uczestniczyl w uroczystosci 10 lecia istnienia Warsztatow Terapii Zaj«ciowej 
w Wojslawicach i byl dumny , ze samorzild podj<tl si« cil(Zaru prowadzenia WTZ. 
Podopieczni, ich rodziny oraz opiekunowie skladaj<t za to podzi«kowania ; 
- w dniu 7.01.2017 roku w Mzykach odbl(dzie si« koncert kol«d, a ktory zaprosil wszystkich 
zebranych. Zaprosil tei: na Rynek w Kozieglowach w Sylwestra. 

Pan Burmistrz zlo:i:yl zebranym i:yczenia na nadchodzilCY Nowy Rok oraz podzil(kowal za 

wspolprac« w mijaj<tcym roku. 

Radna Pani Boi:ena Konopka zaprosila na koncert kol«d, 0 ktorym wspomnial Pan Burmistrz. 
Koncert odbl(dzie si« w dniu 7 stycznia 2017 r. 0 godz. 17,00 w Sanktuarium Sw. Jana 
Vianney'a w Mzykach, a po koncercie wspolne kol«dowanie w swietIicy w Mzykach. 

Ad. pkt 17 

Przewodnicz<tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila informacj« 
o dzialaniach podejmowanych w okresie mi«dzysesyjnym. 
W okresie od ostatniej sesji Rady GiM w dniu 24 listopada 2016 r. podejmowane dzialania 
to: 

przygotowanie porz<tdku obrad biez<tcej sesji, 
zwolanie wspolnego posiedzenia komisji Rady, 

praca nad materialami sesyjnymi, 

oraz sprawy biei:ilce. 

Ad. pkt 18 

Radni nie zglaszali pisemnych wnioskow i interpelacji. 

Ad. pkt 19 

Wolne wnioski: 
Radna Pani Jadwiga Balinska poinformowala, ze glosowala za oswiadczeniem w spraW1e 

modemizacji drogi 789, poniewaz znaczna cz«sc mieszkancow Gniazdowa popiera 
modemizacj« drogi. JednoczeSnie wyrazila nadziej« , ze nie b«dzie protestu dotycz<tcego 
budowy obwodnicy , a prace w kierunku ustalenia obwodnicy b«d<t kontynuowane. Wnosila, 

by jednoczesnie prowadzona byla modemizacja drogi 789 i kontynuowane prace nad 
obwodnic<t lub drog<t, ktora b«dzie odci!\:i:ala drog« przez miejscowosc Gniazdow. 
Radna Pani Monika Skrobarczyk poinformowala, ze mieszkancy z okr«gu Kozieglowek 
oczekuj<t remontu drogi 789, ale s<t przeciwni obwodnicy poludniowej . W zwi¢u z tym 
zlo:i:y wniosek w Zarz<tdzie Drog Wojewodzkich 0 wstrzymanie prac zwiljZanych 
z wytyczeniem korytarza obwodnicy poludniowej . 
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Radny Pan Marian Szmukier poinforrnowal, ze jest za tym , by jednoczeSnie trwaly prace nad 
modemizacj'l. drogi i obwodnicy. Nie nalery blokowac dzialan Zarz'l.du Dr6g Wojew6dzkich, 

bo jest rozdanie srodk6w, a droga si~ rozpada, zwlaszcza ul. larecka w Kozieglowach. 
Blokowanie modemizacji drogi oddala r6wniez koncepcj~ kanalizacji Koziegl6w. Nadmienil, 
i.e korytarze obwodnicy r6wniez budz'l. zastrzei.enia. 
Soltys miejscowosci Lgoty Nadwarcie Pani Barbara Czajkowska 

i.e mieszkancy czekaj'l.na remont drogi 789. 
zaakcentowala, 

Przewodnicz'l.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk zloi.yla zebranym i ich rodzinom i.yczenia 

na nadchodz'l.cy Nowy Rok. 

Ad. pkt 16 

Wobec wyczerpania porz'l.dku obrad, Przewodnicz'l.ca Rady Pani Joanna 

Kolodziejczyk zamkn~la obrady dwudziestej sz6stej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy, 
dzi~kuj'l.c radnym oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji. 
Na tym obrady dwudziestej sz6stej Sesji zakonczono. 

J oann 

l-A RADY 
oZlegl'l'.VY 


